
FAU-møte Hana skole, 05.10.2023 

Informasjon fra rektor: 

- Rektor informerte kort om situasjonen rundt slåsskampen som noen av sjetteklassingene 

hadde avtalt, men som ble avverget av foreldre. Han kom rett fra foreldremøte for sjette 

trinn. Der var både SLT-koordinator og politi til stede, for å bl.a. informere om grenser. De 

aller fleste elevene har det trygt og godt på skolen – en elevundersøkelse som ble 

gjennomført fredag 29.09 viser at dette også gjelder for sjette trinn.  

- Trafikkaksjonen blir utsatt en uke, til uke 43.  

- Trafikksikkerhet: skolebarn skal ikke lenger brukes som trafikkvakter. Skal vi ha en erstatning 

for disse, og i så fall hva? Forslag om digitalt lys som blinker i tidsrommet der barna går til 

skolen. Skolen skal ha fokus på trafikkopplæring, det å være synlig (refleksbruk), og reglene 

for å krysse veien. Vi må se det an, hvis foreldre og barn er utrygge, så må vi sette inn tiltak.  

- Sandleker andre trinn: elevene på andre trinn har kommet med et ønske om å kjøpe inn 

sandleker til å ha i sandkassen. Skolen synes det er et godt forslag, og vi skal kjøpe inn dette. 

Vi trenger oppbevaring før vi kan kjøpe det inn, det må være en robust kasse. Dette kan 

bestilles av f.eks. Proservice.  

- FAU-representant femte trinn: vi har fortsatt bare en representant fra trinnet. Mangler fra 5B. 

Representanten fra femte trinn skal prøve å skrive til foreldregruppa for å få noen til å stille.  

- Syvende trinn: det er mulig å låne klær og utstyr fra frilageret til klasseturen til Gullingen. 

 

Saksliste: 

1. FAU-leder informerte kort om situasjonen på sjette trinn.  

 

2. Trafikkaksjonen blir utsatt en uke, den blir i uke 43. Vi kjører samme opplegg som i fjor. Vi vil 

dele ut reflekser, og prøver å skaffe dette. Bruker spond-gruppa for å skaffe trafikkvakter. Vi 

tar også en runde i området for å sjekke trafikkforholdene. Kom gjerne med innspill hvis det 

er behov for tiltak. Det er mye som ble påpekt i fjor som enda ikke er fikset opp i. 

Fylkeskommunen stilte ikke opp i fjor, kommunen var mye mer på ballen.  

 

Trafikksikkerhet: det er forslag om digitalt lys. Blir også foreslått at vi kan fordele ukene på 

klassene, og at foreldrene må stille opp som trafikkvakter om morgenen i ukene mellom høst- 

og påskeferie. Det blir bestemt at vi går i dialog med Statens vegvesen før vi bestemmer oss, 

for å høre hva de foreslår og kan tilby. Vi må også legge ut en sak på nettsiden om at det ikke 

er trafikkvakter lenger, begrunnelsen for dette, og at FAU jobber med alternative løsninger.  

 

3. Sosial tilstelning før jul – trivselsgruppene: utsetter dette til neste møte. Det kommer innspill 

om at det bør være en eller flere aktiviteter på f.eks. nissedisco, slik at det ikke bare er opp til 

ungene hva de skal gjøre. 

 

4. FAU bør ha organisasjonsnummer for å få vipps. Kassereren fikser dette.  

 

5. Pump track på skolen: dette er noe elever og skolen ønsker, men noen må ta tak i det hvis det 

skal bli noe av. Bør vi søke om midler? Vi må lage en ideskisse, før vi kan søke om midler. Vi 

bør involvere elevrådet/ de eldste elevene for å sjekke hva de vil ha.  

 


